
 

Obecné zastupiteľstvo    V e ľ k é   T e r i a k o v c e 
----------------------------------------------------------------- 

 

 

 

                            Z á p i s n i c a 

z tretieho zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkých Teriakovciach 

ktoré sa konalo dňa 22.6.2023 v kultúrnom dome vo Vrbovciach nad Rimavou. 

------------------------------------------------------------------ 

 

Prítomní poslanci:  viď prezenčná listina 

  

Prítomní občania :  viď prezenčná listina 

 

                          

  

 Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce p. Kučera privítal 

prítomných  a uviedol , že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

Starosta obce p. Kučera predložil na schválenie návrh programu, ktorým sa bude 

zasadnutie riadiť.  

 

                    P r o g r a m 

 

1./ zahájenie 

2./ Voľba návrhovej komisie , overovateľov zápisnice    

3.  Kontrola plnenia uznesení 

4./ Správa o činnosti obecného úradu 

5./ Úlohy na ďalšie obdobie 

6./ Rôzne 

7./ Diskusia 

8./ Schválenie uznesení 

9./ Záver                       

 

 

Ad 2./   Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

      

    Obecné zastupiteľstvo schválilo návrhovú komisiu v zložení: 

Predseda : Mgr. Molnárová 

Za členov : p. Hrušková, p. Hano 

Overovatelia zápisnice : p. Gečeová, p. Petríková                                                             

 

 

Ad 3./ Kontrola plnenia uznesení 

 

    Starosta obce p. Kučera informoval prítomných , že uznesenia prijaté na 

predchádzajúcom zasadnutí sú s časti splnené , iné sú dlhodobého charakteru na 

ktorých Obecný úrad pracuje.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

 

Ad 4./ Správa o činnosti Obecného úradu 

       

     Starosta obce p. Kučera oboznámil poslancov a prítomných občanov o činnosti 

Obecného úradu od posledného zasadnutia. Momentálne riešime možnosť 

rekonštrukcie kultúrneho domu vo Veľkých Teriakovciach  spolu s priľahlou krčmou 

ktorá je tiež majetkom obce. Zapojili sme sa do výzvy z plánu obnovy ktorá sa 

týka zníženia energetickej náročnosti kultúrneho domu. V Materskej škole sme 

uskutočnili výrub stromov , ktoré boli v havarijnom stave a ohrozovali deti. 

Podarilo sa nám svojpomocne vymaľovať Dom smútku vo Veľkých Teriakovciach. Na 

Dome smútku došlo k výmene vonkajších svietidiel a ešte budú vymenené aj 

reproduktory. V mesiaci jún sme previedli rekonštrukciu rozhlasu vo Vrbovciach. 



Pred Jednotou vo Veľkých Teriakovciach bol postavený máj. Pokračovali sme vo 

verejnoprospešných prácach ,tie boli zamerané na kosenie cintorínov a verejných 

priestranstiev. 

 

 

 

Ad. 5./ Úlohy na ďalšie obdobie 

       

       Naďalej budeme pokračovať vo verejnoprospešných prácach zameraných na 

kosenie cintorínov a verejných priestranstiev. V najbližších dňoch začneme 

s výmenou káblov obecného rozhlasu v Malých Teriakovciach a s rekonštrukciou 

rozhlasu vo Veľkých Teriakovciach. V mesiaci júl začneme s výstavbou nového 

oplotenia materskej školy a likvidáciou pevného odpadu po pílení stromov 

v Materskej škole.    

  

Ad 6./ Rôzne       

 

  Na dnešné zasadnutie účtovníčka obce Ing. Harandzová pripravila Záverečný účet 

Obce Veľké Teriakovce a rozpočtové hospodárenie za rok 2022. Poslanci 

jednohlasne schválili Záverečný účet obce bez výhrad. Kontrolórka obce JUDr. 

Pauková pripravila stanovisko k návrhu Záverečného účtu za rok 2022 . Toto 

stanovisko poslanci vzali na vedomie. Starosta obce informoval poslancov 

a prítomných občanov , že sa čistia obecné jarky po povodni a tiež , že sa 

opravuje cesta vo Vrbovciach smerom k cintorínu a vo voznici, ktorá bola zničená 

povodňou. Ďalej informoval prítomných , že 2.júla sa uskutoční Deň detí vo 

Vyšnom Skálniku  „Cesta rozprávkovým lesom „.Na dnešné zasadnutie bola doručená 

žiadosť ZO  SZV Hrachovo o príspevok na podporu rozvoja včelárstva v sume 100 

EUR. Poslanci jednohlasne odsúhlasili príspevok v sume 100 EUR. Starosta obce 

informoval prítomných , že dňa 5.augusta sa uskutoční Deň obce. Ďalej starosta 

informoval o výstavbe chodníka vo Vrbovciach, čaká sa na výzvu akonáhle vyjde 

výzva začne sa chodník robiť , pretože chodník sa nebude robiť po častiach , ale 

ako celok. Firma D-set pripravila cenovú ponuku na opravu rozhlasu v Malých 

Teriakovciach v sume 2 298,05 EUR a na opravu rozhlasu vo Veľkých Teriakovciach 

v sume 4 559,95 EUR. Poslanci jednohlasne schválili obe cenové ponuky.    

 

 

 

 

Ad 7./ Diskusia 

 

      V diskusii k prejednávaným materiálom vystúpili : 

 

 

p. Mitter Pavel  -  občan – sa pýtal, v akom štádiu je výstavba chodníka        

                 

 

p. Kučera – starosta – odpovedal, že už je vypracovaná projektová dokumentácia 

                       a akonáhle vyjde výzva na chodník môže sa začať, firma  

                       zastreší všetko         

                                   

                        

 

p. Mitter Ľubomír – občan- poznamenal , že chodník vo Vrbovciach skôr nebude ako  

                           ako bude a že od Tisovca už nie je obec bez chodníka  

                           len Vrbovce, ďalej navrhol že by bolo potrebné urobiť  

                           vodozádržné nádrže, čím by sa urobila nejaká  

                           prevencia proti povodniam ,poďakoval sa dobrovoľným 

                           hasičom za ich pomoc pri povodni a poukázal na to,  

                           že niekedy nebolo treba vyzývať ľudí na pomoc, ale 

                           dnes sú iné časy a ľudia sú ľahostajní                                                           

                            



                             

                                                                          

                               

                         

                             

 

p. Vaculčiak Ján – občan- poukázal na to, že treba prehĺbiť jarok do Rimavy, 

                          ktorý ide cez pozemok p. Kreta. 

 

 

p. Kučera -  starosta – odpovedal, že je potrebné sa tam ísť pozrieť a dohodnúť 

                        sa s pánom Kretom                                                      

 

p. Bariová Vlasta – občan – poukázala na to , že susedia všetko hádžu do  

                            potoka a tým pádom sa potok vylieva 

 

 

p. Kučera- starosta – odpovedal ohľadom vodozádržných nádrží, že je potrebné  

                      rokovať s vlastníkmi, kde by tieto nádrže mali byť 

                      umiestnené a na nádrže je potrebný projekt 

 

p. Vetráková Helena – občan – upozornila na to , že je potrebné prečistiť rúru 

                              pred ich domom, ktorá ide popod cestu do jarku 

 

p. Hulinová Marcela – občan – poprosila občanov keď už majú pokosené jarky  

                              aby trávu vyhrabali  z jarku a nenechávali ju tam 

 

p. Blaško Ján – občan-  sa pýtal, prečo sa netlačí na firmu ktorá vlastní byty v  

                        bytovke vo Vrbovciach, nakoľko vôbec neplatia dane za  

                        byty 

 

p. Kučera – starosta – odpovedal, že neustále sa mení firma, ktorá vlastní byty 

                       a zo strany Obecného úradu sa im zasiela výzva na  

                       zaplatenie nedoplatku  

                   

 

 

                                   

Ad.8./ Schválenie uznesení  

 

Boli predložené na schválenie uznesenia prijaté na dnešnom zasadnutí. Tieto boli 

schválené  

 

 

Ad 9./ Z á v e r 

        

       Starosta obce p. Kučera poďakoval prítomným poslancom  a občanom za účasť 

na  zasadnutí obecného zastupiteľstva a vyhlásil ho za ukončené. 

 

 

 

Starosta obce: 

 Kamil Kučera                           Overovatelia zápisnice: 

                                         p. Gečeová p. Petríková 

                                                     

                                                          

 

 

 

  


